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Odgovor na poslansko vprašanje Zmaga Jelinčiča Plemenitega v zvezi s Kobilarno Lipica

Poslanec Državnega zbora Zmago Jelinčič Plemeniti je postavil pisno poslansko vprašanje v zvezi z 

določenimi vsebinami, ki se nanašajo na Kobilarno Lipica. V nadaljevanju je podan odgovor po sklopih, 

kot je zastavljeno poslansko vprašanje. 

Uvodoma je potrebno poudariti, da je Kobilarna Lipica visoka prioriteta Vlade Republike Slovenije tako z 

vidika ustrezne reje in vzreje lipicanskih konj, varovanja kulturne dediščine, kot tudi vidika svetovno znane 

turistične zanimivosti, na osnovi katere je možno graditi nadaljnji razvoj v destinaciji. Menimo, da je bila 

pripadnost Kobilarni Lipica v veliki meri izkazana že s preteklimi ravnanji predvsem preko sofinanciranja 

raznih investicij, s katerimi so se izboljševali pogoji za rejo, vzrejo in šolanje lipicanskih konj, kakor se je 

tudi izboljšalo stanje kulturne dediščine. Z namenom učinkovitejšega upravljanja območja Kobilarne Lipica 

z vsemi relevantnimi vsebinami in boljšega izkoriščenja potencialov območja za nadaljnji razvoj, je bil 

pripravljen in sprejet tudi nov Zakon o Kobilarni Lipica (v nadaljnjem besedilu: ZKL-1). Zakon vpeljuje novo 

organiziranost in med drugim cilja tudi na razrešitev določenih vsebin, ki so izpostavljene v poslanskem 

vprašanju. Učinke določenih ukrepov je možno presojati šele čez določeno časovno obdobje. Pričakuje 

se, da se bo glede na dane potenciale, naredil v Kobilarni Lipica preboj in dosegel napredek na različnih 

področjih (konjereja, konjeništvo, kulturna dediščina in turizem). Slednje bo privedlo  do nadgradnje pri 

konjereji in konjeništvu, k večji prepoznavnosti in  do oblikovanja destinacije za pet zvezdična doživetja. 

Za pripravo in izvedbo relevantnih ukrepov so zadolženi subjekti, ki so bili ustanovljeni na podlagi ZKL-1 in

morajo pri izvajanju nalog upoštevati ustrezne normative, strokovne pristope in relevantno zakonodajo. 

Tako se je v Kobilarni Lipica pristopilo k spremembam na različnih področjih. 

Kobilarna Lipica je v minulih treh letih postavila temelje za dolgoročni in trajnostni razvoj ene izmed 

mednarodno najbolj prepoznavnih podob Slovenije:  

 uspešno je uveljavila nov poslovni model s krovno in odvisno družbo, skladno z ZKL-1;

 vzpostavilo se je tekoče likvidnostno stanje. Družbi tako tekoče plačujeta vse svoje obveznosti, 

kar je bil v preteklosti za Lipico velik izziv, celo do te mere, da je bila okrnjena dobava nekaterih 

ključnih dobrin;

 Kobilarna Lipica je ponovna vključena v vse konjeniške dogodke in ponovno krepi svojo vlogo 

središča konjeništva v Sloveniji in v širšem mednarodnem okolju;

 prenovljen in okrepljen je programski del, z novimi vsebinami in okrepljeno strokovnostjo 

Kobilarna Lipica postaja konjeniški park doživetij;

 spodbujen je napredek na konjerejskem in konjeniškem področju: Kobilarna Lipica ima zdaj 

prenovljeno ekipo jahačev, prenovljeno predstavo, sprejet strateški načrt pripustov, ki bo 

omogočal kakovosten naraščaj in selekcijo konj, izvedeni in nadoknadeni so delovni testi konj po 
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rejskem programu, pripravljen je sistem načrtnega spremljanja dela jahačev in konj ter strateški 

načrt pomladitve črede konj. Našteto predstavlja zdrave temelje za takšen razvoj Kobilarne Lipice, 

v katerem bo skrb za konje v ospredju pozornosti lipiških delavcev;

 v obdobju od leta 2015 do 2018 so se povečali skupni prihodki (konjeništvo in turistična dejavnost 

s hotelom, gostinstvom ter golfom) za 38 odstotkov. Pri tem so prihodki konjeniških storitev (ogledi 

kobilarne, ogledi predstav, turistično jahanja in vožnje z vpregami) zrasli za kar 79 odstotkov;

 v obdobju od leta 2015 do 2018 je Kobilarna Lipica dosegla spodbudno rast števila obiskovalcev 

za več kot 46 odstotkov;

 v obdobju od leta 2015 do 2018 je uspela - ob obstoječi, dotrajani hotelski infrastrukturi - za kar 65 

odstotkov zvišati iztrženo povprečno ceno na sobo v hotelu Maestoso;

 kazalnik zadovoljstva hotelskih gostov (ocena na Booking.com) se je iz 7,7 v letu 2017 dvignil na 

8,1 v letu 2018;

 prenovila je infrastrukturo za konjerejo in konjeništvo, vključno s hipodromom, prireditveno 

jahalnico in porodnišnico za konje. 

V letih 2017 in 2018 je Kobilarna Lipica prvič po letu 2012 v celoti poslovala pozitivno. V letu 2018 je 

dosegla tudi največje število obiskovalcev v zadnjih 20 letih, to je 113.719 obiskovalcev. Pomembna 

razvojna prelomnica je tudi predvidena naložba v prenovo hotela Maestoso, ki bo omogočala dvig 

kakovosti gostinske in hotelske ponudbe na nivoju, ki se pričakuje za destinacijo kot je Kobilarna Lipica.

Menimo, da so zgoraj navedeni pozitivni premiki v Kobilarni Lipica v veliki meri plod uspešnega dela 

zaposlenih v Kobilarni Lipici, zato je tudi izražena podpora trenutnemu vodstvu Kobilarne Lipica.

Stanje okolice nastanitvenih objektov

Kobilarna Lipica je letos pred novim razvojnim korakom. Nov razvojni zagon ji bo dala celovita obnova 

hotela Maestoso, za katero je Republika Slovenija v skladu z Zakonom o Kobilarni Lipica, sprejetim leta 

2018, že zagotovila 10 milijonov EUR v obliki osnovnega kapitala Holdinga Kobilarna Lipica d.o.o.. 

Prenova bo obsegala celoten hotel z bazenskim in wellness kompleksom ter okolico. Prenovljeni hotel 

Maestoso bo imel 4 zvezdice, število sob se bo podvojilo, v okolici hotela pa bo urejen tudi zunanji bazen.

Projekt prenove hotela je bil javnosti prvič predstavljen že leta 2018. Nato je bila podana tudi informacija o 

začetku prenove po zaključku letošnje visoke turistične sezone in odprtju prenovljenega hotela spomladi 

2020. Takrat bo prenovljeno tudi celotno območje okolice hotela, osvežena bo tudi zunanja podoba 

igralnice, da bo podobna celotnega kompleksa usklajena.

Celotna prenova poteka v skladu z rešitvijo, pridobljeno na javnem natečaju za arhitekturno in urbanistično 

rešitev za prenovo in razširitev objektov za turistično dejavnost v Lipici. V skladu s tem bo najprej 

prenovljen hotel Maestoso, sledila bo prenova hotela Klub, v območju med obema hoteloma pa je mogoča 

umestitev apartmajskih nastanitvenih kapacitet v sodobnem trajnostno naravnanem slogu.

Po tem, ko je od leta 2014 do 2018 v prenovo zgodovinskega jedra in posestva Kobilarne Lipica vloženih

približno 8 milijonov EUR proračunskih sredstev, bo letos sledil naslednji pomemben del prenove, to je 

prenova hotelske in turistične infrastrukture. Ta bo Lipici omogočila podaljšanje turistične sezone v zimski 

čas, obenem pa bo Kobilarna Lipica s povečanjem nastanitvenih kapacitet in širšo ponudbo prispevala 

tudi k razvoju turizma na Krasu.

V Kobilarni Lipica si prizadevajo, da je stanje okolice in pretežnega dela spremljajoče infrastrukture na 

ustrezni ravni. Drži pa ocena, da nekateri objekti kazijo podobo Lipice in vse, kar ta simbolizira, zlasti drži 
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to za Hotel Klub. Obnova tega hotela predstavlja naslednji veliki investicijski izziv Kobilarne Lipice, ki pa 

se ga bo možno lotiti po zaključku prvega sklopa investicijskih aktivnosti. 

Delovni čas restavracije in lokacija trgovine s spominki

Delovni čas restavracije hotela Maestoso je usklajen z urnikom odprtja Kobilarne Lipica za goste, ki se 

začne ob 10. uri. V kolikor se bo pojavila objektivna potreba po spremembi urnika odprtja restavracije, se 

bo pristopilo k spremembi. Trgovina s spominki je bila v projektu »Celovite prenove Kobilarne Lipica« leta 

2015 umeščena v zgodovinsko jedro kobilarne, nedaleč od najstarejšega hleva in muzeja Lipikuma, ki ju 

obiščejo vsi obiskovalci kobilarne. Pretekle izkušnje kažejo, da se prav v tem delu kobilarne obiskovalci 

zadržijo največ časa. Umestitev trgovine izven zgodovinskega območja kobilarne pa je predmet nove 

investicije. Obiskovalcem, ki pa ne vstopajo v del Kobilarne Lipica, kjer se dostop omogoča z vstopnico, 

pa je izbor spominkov na voljo tudi v recepciji hotela Maestoso in to tudi izven urnika odprtja kobilarne.

Cena vstopnice

Primerjava cen sorodnih turističnih atrakcij kaže na to, da so cene vstopnic v Kobilarno Lipica primerljive z 

drugimi atrakcijami ali celo bolj dostopne obiskovalcem. Pregled bližnje sorodne ponudbe kaže, da je 

potrebno v Parku Škocjanske jame odšteti za program »Skozi podzemni kanjon« od 16 do 20 EUR 

(odvisno od sezone), v Postojnski jami (brez Predjamskega gradu, Vivarija in Expa) v visoki sezoni 27,90 

EUR oziroma nizki sezoni 25,80 EUR, med tem ko je v Kobilarni Lipica potrebno za vstopnico, ki omogoča 

celodnevno doživljanje lipiškega posestva od 10.00 do 18.00 ure, odšteti 16 EUR (otroci in mladi do 18 let: 

8 EUR, otroci do 5 let: 1 EUR, družinska vstopnica: 44 EUR, v zimskem času pa so še dodatne akcijske 

cene). Potrebno se je zavedati, da se je po izvedenih investicijah za obiskovalce odprl tudi širši del 

posestva, vključno z zgodovinskimi drevoredi, da se je dvignila kakovost storitev ter obogatil program, 

med drugim tudi z vrsto dodatnih dogodkov namenjenih družinam. Kobilarna Lipica postaja park doživetij 

in stika med obiskovalci, naravo in konji. Pomembno je tudi dejstvo, da pripomb na ceno vstopnic s strani 

obiskovalcev praktično ni, rast števila obiskovalcev pa je v zadnjih petih letih visoka in sicer iz 70.700 na 

113.719. 

Igralnica Lipica

Odgovor na vprašanje, zakaj je v okolje posestva Kobilarne Lipica umeščena igralnica, je treba iskati v 

letu 1989, ko je igralnica v Lipici začela z delovanjem. Igralnica v Lipici je torej začela z delovanjem v času 

pred ustanovitvijo Javnega zavoda Kobilarna Lipica in sprejemom Zakona o Kobilarni Lipica leta 1996.

Prvotna ureditev je predvidevala, da bo velik del koncesijske dajatve pripadal Kobilarni Lipica. To je bil 

unikum v slovenskem prostoru, ki je bil leta 2003 z odločitvijo ustavnega sodišča ukinjen. 

Vprašanje, ali igralnica sodi na območje posestva Kobilarne Lipica, se je v naslednjih letih nato večkrat 

pojavilo v javnosti. Prepričani smo, da igralništvo - na Obali, v Novi Gorici in Ljubljani, na Bledu in še kje -

pomeni dopolnitev turistične ponudbe in gospodarsko dejavnost, ki je v tem času našla svoje mesto v 

prostoru in zagotavlja precejšnje število delovnih mest. Ocenjujemo, da v tem hipu igralniška dejavnost ne 

predstavlja ovire v razvoju destinacije Lipica in je obenem pomemben vir prihodkov. Soglašamo pa z 

oceno, da bo potrebno pri oblikovanju koncepta nadaljnjega razvoja Kobilarne Lipica, ki bo zrasla v nekaj 

letih, na novo definirati vsebine in programe ter v tem kontekstu tudi vlogo igralniške dejavnosti. Ta 

predstavlja tudi pomemben vir prihodka za lokalno skupnost, zato bo potrebno v razpravo o tem vprašanju 

vključiti tudi lokalno okolje.

Načrt upravljanja za 20 let
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Načrt upravljanja za spomeniško območje Kobilarne Lipica za obdobje petih let glede na določila ZKL-1 

pripravi Holding Kobilarna Lipica d.o.o., ki tudi bdi nad celovitim razvojem območja Kobilarne Lipica, 

sprejme pa ga Vlada Republike Slovenije. Nov načrt upravljanja za petletno obdobje je v postopku 

priprave in bo sprejet letos. Dolgoročna vizija razvoja Kobilarne Lipica je ohranjanje in razvoj reje in vzreje 

lipicancev ter njihovega šolanja ter promocija tradicije skozi napredne turistične produkte, zasnovane na 

konjeništvu ter povezovanju konja, narave in človeka. Lipica mora postati vodilna konjerejska in 

konjeniška institucija z napredno turistično ponudbo ter konjeniški tematski park doživetij. Lipica mora 

odigrati vlogo ključnega povezovalca in generatorja turizma ter osrednja turistična destinacija Slovenije. 

Realizacijo vizije bodo omogočile investicije v turistično infrastrukturo in razvoj novih produktov, ki 

povezujejo človeka, naravo in konja.

Nadzor nad javno službo Kobilarne Lipica

Redni nadzor nad javno službo Kobilarne Lipica zagotavljajo vsakoletni redni letni pregledi kobilarne. Po 

Zakonu o Kobilarni Lipica iz leta 2006 je posebno komisijo imenovalo Ministrstvo za kmetijstvo, 

gozdarstvo in prehrano. Poročila te komisije so bila vedno obravnavana na organih Kobilarne Lipica, z 

njimi je bilo seznanjeno tudi ministrstvo. Od sprejema novega ZKL-1 leta 2018 to določa 26. člen 

omenjenega zakona. Poročilo je letos pripravila Komisija za pregled stanja in poročila poslovodstva o 

stanju črede lipicanskih konj. To poročilo je bilo posredovano Ministrstvu za kmetijstvo, gozdarstvo in 

prehrano, ki je tudi sestavni del letnega poročila o poslovanju družbe v skladu z ZKL-1. Redni letni pregled 

za leto 2019 je bil zaključen 19. marca, podal je spodbudno splošno oceno in ugotovitev, da so konji v 

dobri kondiciji in deležni dobre oskrbe, da se je povečal nabor žrebcev, vključenih v pripust, in da se je 

povečalo število konj, vključenih v trening.

Prodaja lipicancev v zadnjih 10 letih – število in povprečna cena 

Kobilarna Lipica v skladu z ZKL-1 in rejskim programom za konje pasme lipicanec ohranja predpisano 

število plemenskih žrebcev vseh klasičnih rodov in predpisano število plemenskih kobil vseh klasičnih linij. 

V primeru, da ima posamezne rodove in linije kakovostno in številčno dobro zastopane in da se konj ne 

potrebuje za izvajanje javne službe, jih lahko odtuji. Sicer se je v zadnjih letih naraščaj žrebet povečal, kar 

zagotavlja kakovostno vzdrževanje črede konj, boljšo selekcijo in v prihodnjih letih tudi kakovostnejšo 

prodajo konj. 

Število prodanih konj v zadnjih desetih letih in prihodke iz prodaje izkazuje spodnja tabela.

ŠTEVILO 

PRODANIH KONJ

Leto PRIHODKI OD PRODAJE

KONJ (brez DDV)

Nov 2017 - dec 2018 8 2018 8.438,00

Nov 2016 - nov 2017 17 2017 41.081,15

Nov 2015 - nov 2016 26 2016 38.334,36

Nov 2014 - nov 2015 7 2015 2.523,40

Nov 2013 - nov 2014 4 2014 5.901,65

Nov 2012 - nov 2013 11 2013 25.364,65

Nov 2011 - nov 2012 7 2012 5.552,29

Nov 2010 - nov 2011 7 2011 31.748,00

Nov 2009 - nov 2010 20 2010 5.367,80

Nov 2008 - nov 2009 19 2009 15.191,27
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Lani je Kobilarna Lipica na prodajno listo uvrstila tudi starejše živali in konje, ki niso primerni za 

reprodukcijo niti za nastope na predstavah. Tudi v letu 2019 je za prodajo predvidenih več konj kot minula 

leta, kar je posledica dejstva, da je bila naloga ohranjanja ustrezne strukture in starosti črede v preteklosti 

večkrat zanemarjena. Zato je potrebno to sedaj urediti, in ko bomo dosegli ciljno strukturo črede, se bo 

stabiliziral tudi obseg prodaje. Celovite evidence vseh prejetih povpraševanj oziroma ponudb za nakup 

konj v minulih 10 letih Kobilarna Lipica ne vodi, vodi samo evidenco dejansko prodanih živali, kar se po 

prenosu konjev v poslovne knjige Ministrstva za gospodarski razvoj in tehnologijo ustrezno zavede tudi v 

teh evidencah. 

Revizija pravilnosti in smotrnosti poslovanja koncesionarja

Skladno s Pravilnikom o usmeritvah za usklajeno delovanje sistema notranjega nadzora javnih financ so 

bile v Javnem zavodu Kobilarna Lipica opravljene notranje letne revizije po posameznih področij delovanja 

kobilarne. Kobilarna Lipica je vedno sledila priporočilom notranje revizije. Leta 2015 je bil revidiran

postopek obračuna plač in delovanje notranjih kontrol na tem področju. Leta 2016 je bil opravljen pregled 

ključnih procesov in aktivnosti na področjih evidentiranja, vodenja in obračunavanja konj v prirastu in 

osnovni čredi. Leta 2017 je bil opravljen pregled na področju nabav in investicij v osnovna sredstva ter 

pravilnosti evidentiranja, izkazovanja, obračunavanja in varovanja osnovnih sredstev. Za leto 2018 zaradi 

izvedene spremembe organiziranosti izvajanja nalog v Kobilarni Lipica, opredeljenih z ZKL-1, ni bila 

izvedena. Poslovanje za leto 2019 bo revidirano skladno z določili Zakona o gospodarskih družbah. 

S strani Računskega sodišča je bila zadnja revizija opravljena leta 2012, podala je negativno mnenje o 

poslovanju kobilarne. Poslovanje kobilarne je bilo s strani naslednjega poslovodstva, v naslednjih letih 

sanirano.

Inšpekcijski pregledi: veterina, živinoreja, kulturna dediščina

Kobilarna Lipica deluje v skladu z ZKL-1, rejskim načrtom za konje pasme lipicanec, veljavno zakonodajo 

in sodobnimi standardi na področju vzreje konj. To je potrdil tudi 19. marca zaključen redni letni pregled 

kobilarne, ki ga je izvedla Komisija za pregled stanja in poročila poslovodstva o stanju črede lipicanskih 

konj, imenovana v skladu s 26. členom ZKL-1. 

V okviru Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano je za področja zdravja in dobrobiti živali ter 

področje identifikacije ter registracije živali pristojna Uprava za varno hrano, veterinarstvo in varstvo rastlin 

(v nadaljnjem besedilu: UVHVVR). Inšpekcija uprave za varno hrano, veterinarstvo in varstvo rastlin pa je 

pristojna za nadzor nad skrbniki živali glede njihove odgovornosti za našteta področja. V času od leta 

2013 do maja 2019 je bilo v Kobilarni Lipica iz pristojnosti UVHVVR uvedenih skupaj 29 postopkov, v 

okviru katerih je bilo izvedenih 38 pregledov. Na podlagi pregledov je bilo izdanih skupaj 20 inšpekcijsko 

upravnih odločb, eno preverjanje krme z vzorčenjem in analizo ter izdan en plačilni nalog za ugotovljene 

kršitve.

S področjem veterine je povezano tudi Poročilo o izvedenih ukrepih in ugotovitvah Veterinarske uprave 

Republike Slovenije v zvezi s pogini konj v Lipici – marec – julij 2011. Poročilo navaja ukrepe Veterinarske 

uprave RS, vezane na:

 obolenje 12 konj, dne 12. in 13. marca 2011, ko sta bila dva konja evtanazirana in je en konj 

poginil,

 obolenje 5 konj, dne 18. julija 2011, ko sta dva konja poginila.

Veterinarska uprava je ob teh dogodkih naročila patoanatomske, patohistološke in toksikološke preiskave 

ter preiskave na prisotnost pesticidov, druge kemične analize in botanične analize, pri katerih so 

sodelovali strokovnjaki veterinarske, medicinske in biotehniške fakultete ter strokovnjaki Zavoda za 
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zdravstveno varstvo Maribor, skupaj s strokovnjaki iz tujine. Preiskave so pokazale, da so bili klinični znaki 

in verjetno tudi posledični pogini konj povezani s prisotnostjo lupanina v telesnih tekočinah, izvor lupanina 

ni bil pojasnjen. Obsežne botanične preiskave niso dale odgovora na vprašanje, ali lupanin izvira iz rastlin, 

ki jih vsebuje seno za konje. S ciljem zagotavljanja veterinarskega varstva konj je Kobilarna Lipica po 

omenjenih dogodkih izboljšala sistem sledljivosti sena in slame ter sistem varovanja in video nadzora 

hlevov. Tovrstna obolenja večjega števila konj se nato niso ponovila, prav tako se niso ponovili tovrstni 

pogini.

Na področju varovanja kulturne dediščine je Inšpektorat RS za kulturo in medije (v nadaljnjem besedilu: 

IRSKM) na zavarovanem območju Kobilarne Lipica v zadnjih petih letih obravnaval dve prijavi domnevnih 

kršitev predpisov. V obeh primerih je bilo ugotovljeno, da do kršitve določil Zakona o varstvu kulturne 

dediščine (Uradni list RS, št. 16/08, 123/08, 8/11, 30/11 - Odl. US, 90/12, 111/13 in 32/16) in do kršitve 

določil Zakona o Kobilarni Lipica (Uradni list RS, št. 107/06 – uradno prečiščeno besedilo, 33/07 - odl. US, 

19/14 in 38/16) v delu, ki ga nadzira IRSKM, ni prišlo, zato je bil inšpekcijski postopek ustavljen.

Sodelovanje s Slovensko vojsko

Letos (po 10 letih) je bila ponovno podana pobuda za oblikovanje enote Slovenske vojske z lipicanci. 

Delovanje predhodne enote se je končalo leta 2009, saj enota po štirih letih dejansko ni zaživela na 

primerni ravni in ni izpolnjevala zadanih ciljev. Z realizacijo nove pobude je dana možnost za prisotnost 

lipicancev - poleg enot konjeniške policije v Ljubljani in Mariboru - tudi v Slovenski vojski. Pobudo za 

ponovno oblikovanje enote je podala Kobilarna Lipica, saj je zainteresirana za sodelovanje s Slovensko 

vojsko. V tem vidi možnost številnih pozitivnih učinkov, in bo, v kolikor se Slovenska vojska za to odloči, 

zagotovila ustrezne konje in strokovno podprla nastanek takšne enote.  

Upravljanje s kapitalskih deležem v Holdingu Kobilarna Lipica d.o.o.

V skladu z 38. členom ZKL-1 upravlja z deležem Republike Slovenije in uresničuje naloge in pristojnosti 

skupščine v družbi Holding Kobilarna Lipica d.o.o. Vlada Republike Slovenije. Menimo, da Vlada 

Republike Slovenije izvaja svoje naloge, določene z ZKL-1 in ostalo relevantno zakonodajo, dosledno ter 

da ravna gospodarno z deležem Republike Slovenije v zadevni družbi.

Ocenjujemo, da so bili v zadnjih letih narejeni pomembni koraki pri izboljšanju pogojev za vzrejo in rejo 

lipicanskih konj in kulturne dediščine kar omogoča tudi dvig kakovosti ponudbe območja Kobilarne Lipica.

Zavedamo pa se, da obstaja še ogromno neizkoriščenega potenciala, predvsem na področju turističnih 

vsebin, kar je razbrati tudi iz poslanskega vprašanja. Tega dela izziva se pristojni deležniki s predvidenimi 

investicijami lotevajo postopoma s ciljem oblikovanja celovite ponudbe za pet zvezdična doživetja, ki bo 

temeljila na lipicanskih konjih in kulturni dediščini Kobilarne Lipica. Verjamemo, da bodo zastavljeni cilji 

doseženi, kar pa bo lažje če bodo vsi zagovorniki Kobilarne Lipica in lipicancev sodelovali konstruktivno

pri oblikovanju in izvedbi predvidenih ukrepov in dali prednost razvoju Kobilarne Lipica in ohranjanju 

lipicanskih konj pred lastnimi interesi. 


